
Hei 

Ber om at HHF planlegger og utbedrer uønsket vanntilførsel ved nedkjøringsområde nedenfor 

gården. 

Tilkjøring av masse og planering av nedkjøringen var et spleiselag av noen få nausteiere som grenser 

til området. 

Tanken var at vi kunne benytte nedkjøringen til å dra opp båtene våre, men da det har blitt mange 

flere som også benytter den blir det masse slitasje da det er svært vått i området.  

Det er i stikkrenne gjennom vegen som «fyller» området med mye vann. 

Behovet er at området bak naustene får ei samlegrøft slik at vannet ledes gjennom området. Videre 

må det graves et sted mellom naustene og nedover fjæra.  I grøften mellom naustene og nedover 

fjæra må det legges drensrør og drensmasse slik at det ikke blir åpen grøft.  

Ønsker årsmøtevedtak på dette da det kanskje kan påvirke budsjettet. 
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